









































大阪ヤの部(山) 総合税電話

山田 虎之輔 鐵工業 山田 虎之輔 鐵工業 山田 虎之輔 鐵工業... (Main directory content for Osaka Ya section)

大阪ヤの部(山) 総合税電話

山田 虎之輔 鐵工業 山田 虎之輔 鐵工業 山田 虎之輔 鐵工業... (Main directory content for Osaka Ya section)









大阪ワの部 (若、島、浦、分、箕、其、綿、波) 総合税電話

若井末次郎 電氣製菓 東成、大友、三三三、西、北堀江通二二二、公認田一雄 廣商、西分田善治 糸業、旭...

大阪ワの部 (波、箕) 総合税電話

渡邊 第一 廣商、渡邊 一南、横堀 天、渡邊 兵衛 渡邊 工業、渡邊 正武 大阪印刷、渡邊 正年 印刷業、渡邊 東一 印刷業、渡邊 政清 東成、深...



京都

Table with 2 columns: Name (e.g., 足遊, 厚温, 穴東) and a small grid of numbers (e.g., 三三, 三三).

Main body of text containing names and addresses for various locations in Kyoto, organized by district (e.g., 阿部, 阿部, 阿部).

京都アの部 (安、足、我、阿、相、會、愛、青、赤、明、秋) 綜合稅電話

Vertical text on the right edge of the page, possibly a page number or additional address information.



京都イ、牛の部 (井、五、伊、衣、位、居) 総合税(電話)

井上 藤三郎 井上 藤三郎 井上 藤三郎... (List of names and addresses in the right column)

京都イ、牛の部 (飲、猪、射、飯、家、銭、生、郁、池、石) 総合税(電話)

池田 久七郎 池田 久七郎 池田 久七郎... (List of names and addresses in the left column)



京都イ、キ、ウの部 (岩、卯、宇、兔、鳥、鶴、上、植) 総合税電話

Main directory listing for the 'I, K, U' section of Kyoto, including names and addresses such as 岩田 隆次郎, 宇野 七下, and 上田 三郎.

ウの部索引 (Index for the 'U' section) listing names like 宇野 七下, 上田 三郎, and 宇野 隆一.

江 (E) の部索引 (Index for the 'E' section) listing names like 江崎 隆一, 江崎 隆二, and 江崎 隆三.

オ (O) の部索引 (Index for the 'O' section) listing names like 小笠原 隆一, 小笠原 隆二, and 小笠原 隆三.

京都ウ、エ、オ、カの部 (魚、牛、白、海、内、桑、梅、松、下、浦、瓜、漆、江、水、菊、桜、櫻、海、蘭、遠、小) 総合税電話

Main directory listing for the 'U, E, O, Ka' section of Kyoto, including names and addresses such as 宇野 七下, 上田 三郎, and 宇野 隆一.





京都才力部 (兼、長、押、背、車、機、油、表、折、帳、加) 綜合電報

京都才力部 (兼、長、押、背、車、機、油、表、折、帳、加) 綜合電報
京都才力部 (兼、長、押、背、車、機、油、表、折、帳、加) 綜合電報
京都才力部 (兼、長、押、背、車、機、油、表、折、帳、加) 綜合電報

Table with 2 columns: 力部索引 (Index of Power Department) and 寄嘉賀慶香符可加 (Additional items for congratulatory gifts).

京都才力部 (兼、長、押、背、車、機、油、表、折、帳、加) 綜合電報
京都才力部 (兼、長、押、背、車、機、油、表、折、帳、加) 綜合電報
京都才力部 (兼、長、押、背、車、機、油、表、折、帳、加) 綜合電報

京都才力部 (兼、長、押、背、車、機、油、表、折、帳、加) 綜合電報
京都才力部 (兼、長、押、背、車、機、油、表、折、帳、加) 綜合電報
京都才力部 (兼、長、押、背、車、機、油、表、折、帳、加) 綜合電報

京都才力部 (兼、長、押、背、車、機、油、表、折、帳、加) 綜合電報

京都才力部 (兼、長、押、背、車、機、油、表、折、帳、加) 綜合電報











Main directory listing for Kyoto, organized by district (e.g., 上京区, 中京区, 下京区, 東山区, 南区, 北区, 西山区, 京都市). Each entry includes a name, address, and telephone number.

Main directory listing for Kyoto, organized by district (e.g., 上京区, 中京区, 下京区, 東山区, 南区, 北区, 西山区, 京都市). Each entry includes a name, address, and telephone number.

Table titled 'シの部索引' (Index of the 'Shi' section) listing various entries and their corresponding page numbers.



























Main directory listing for Kyoto, organized by district (e.g., 上京, 中京, 下京, 東山, 西山, 南山, 北山). Each entry includes a name and a telephone number.

Main directory listing for Kyoto, organized by district (e.g., 上京, 中京, 下京, 東山, 西山, 南山, 北山). Each entry includes a name and a telephone number.

の部索引

秀次郎 乾物商 下京、佛光寺烏丸東

文三郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

の部索引

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東

正太郎 印刷業 下京、佛光寺烏丸東













ルの部(ナン)
ワの部索引
和久田 孝吉 染物業
和久田 孝吉 染物業
和久田 孝吉 染物業

口の部索引
六 三三
和久田 孝吉 染物業
和久田 孝吉 染物業
和久田 孝吉 染物業

兵庫
アの部索引
安達 三三 フナキヤ
安達 三三 フナキヤ
安達 三三 フナキヤ

兵庫アの部 (安、足、香、阿、英、合、相、會、愛、青) ●綜合税(電話)
安達 三三 フナキヤ
安達 三三 フナキヤ
安達 三三 フナキヤ

























兵庫 オ、ヲ、カ、の部 (長、後、納、押、落、乙、普、鬼、弁、表、折、思、加、可、何、鈴、香) 総合税(電話)

Table listing names and addresses for the 'Hiroshima' section, organized by city and street. Includes names like 加納 敏清, 加納 敏夫, etc.

Table listing names and addresses for the 'Hiroshima' section, organized by city and street. Includes names like 加納 敏清, 加納 敏夫, etc.





兵庫力、牛の部 (観、木) 総合税(電)話

Table with 2 columns: Name (e.g., 木村 幸三郎), Address (e.g., 神戸市兵庫区). Includes a sub-table for '幸の部索引'.

Main directory listing for the '幸の部' (Kō no bu) section, listing names and addresses of individuals and businesses in the area.

Main directory listing for the '兵庫力、牛の部' (Hiroshima Riki, Ushi no bu) section, listing names and addresses of individuals and businesses.























































兵庫ミの部 (水、竹、港、海、南、東、美、義、宮)

水谷 初次 海老屋 三益 三男 天城 水谷 三男 天城 水谷 三男 天城... 水谷 三男 天城 水谷 三男 天城... 水谷 三男 天城 水谷 三男 天城...

兵庫ミの部 (官、都、妙、六、半、武、向、菱、島、龍、宗、野、村)

宮田 清作 剛村 宮田 三左衛門 尼崎 宮田 三左衛門 尼崎 宮田 三左衛門 尼崎... 宮田 三左衛門 尼崎 宮田 三左衛門 尼崎... 宮田 三左衛門 尼崎 宮田 三左衛門 尼崎...

Table with 2 columns: 名 (Name) and 職 (Position). Lists names like 宮田 清作 and their respective roles.











兵庫 日の部 (吉) 総合税電話

Main directory listing for the 'H' section (日の部) in Hyogo, organized by city and district. Includes names and telephone numbers for various individuals and businesses.

兵庫 ヨリ、リ、ル、ロ、ワの部 (吉) 総合税電話

Main directory listing for the 'Y, R, L, Ro, Wa' section (ヨリ、リ、ル、ロ、ワの部) in Hyogo, organized by city and district. Includes names and telephone numbers for various individuals and businesses.

ラの部索引

ラの部索引 (Index for the 'Ra' section)

ルの部索引

ルの部索引 (Index for the 'Ru' section)

ワの部索引

ワの部索引 (Index for the 'Wa' section)